

# Control of Dogs in Country Parks

## Be a Considerate and Responsible Dog Owner



- 1 While bringing dog(s) into country parks, dog owners should keep their dog(s) within sight. They must be able to use commands, gestures and keep dog(s) on leash to control their dog(s).
- 2 Dog owners have to control their dog(s) effectively. They should not let their dog(s) bark excessively and should avoid causing nuisance to others.
- 3 Dog owners should not let their dog(s) attack, scare, approach or chase other country park visitors. They should tighten control over their dog(s), in particular when there are children or disabled people around.
- 4 Dog owners should not let their dog(s) fouling or entering streams streams to avoid polluting natural environment.



Share our lovely countryside  
Visitors and dogs in harmony



Agriculture, Fisheries and Conservation Department  
[www.afcd.gov.hk](http://www.afcd.gov.hk)

Hotline: 1823

# 郊野公園

## 管控狗隻 顧己及人



- 1 帶領狗隻進入郊野公園，狗主應經常保持狗隻於視線範圍內，並能透過口令、手令或狗帶等方法對狗隻進行有效管控。
- 2 狗主應小心看管狗隻，不應讓狗隻亂吠，以免滋擾其他郊遊人士。
- 3 狗主不得讓狗隻襲擊、驚嚇、緊貼或追逐途人，尤其是遇有小童或行動不便者，更應加緊管控狗隻。
- 4 狗主不應讓狗隻隨處大小便或進入溪澗，以免污染郊野環境。



郊野人狗樂融融



漁農自然護理署  
[www.afcd.gov.hk](http://www.afcd.gov.hk)

查詢熱線: 1823dd